
   Zápis z 9. schůze Rady obce konané 1.7.2015 v 18.30 hod. 

Přítomni:  J. Březka, B. Křížová, Mgr. M. Chalupa, P. Viliš, ing. L. Dostálová  
Program: 
1.  Zahájení jednání  
2. Schválení výběrového řízení FRB 
3. Odměna ředitele školy. 
4. Rozhodnutí, zda montovat vodoměry u neplatičů. 
5. Žádosti  
 
Jednání:  

1. Pan starosta zahájil jednání v 18.30 hod. 
2. Schválení výběrového řízení FRB.   

Usnesení č.2/9 RO: RO vyhlašuje výběrové řízení do FRB. Občané mohou na obec 
podávat žádosti o úvěr. Výběrové řízení bude ukončeno a vyhodnoceno 23.9.2015 
 Hlasování: 5-0-0 

3. Odměna řediteli ZŠ. Ředitel školy v tomto pololetí zajišťoval opět i provoz školní 
tělocvičny, školního a obecního hřiště a správu svěřených budov. Aktivně se účastnil 
na kontrolních dnech na MŠ a jednal s dodavateli a projektantem. Výsledky doplňkové 
činnosti ZŠ - 78 700,- Kč. Na tuto odměnu lze ze státního rozpočtu řediteli ZŠ vyčlenit 
XXX K č 
Usnesení č.3/9 RO:  RO schvaluje odměnu řediteli ZŠ. 
 Hlasování: 5-0-0 

4. Montáž vodoměrů u dlužníků? V souvislosti s dokončováním vodovodu, montáží 
vodoměru se objevil tento problém, montovat vodoměr i tam, kde je vážná obava, že 
majitelé nebudou za odebranou vodu platit?  
Usnesení č.4/9 RO: RO rozhodla vodoměry v tomto případě nemontovat. 
 Hlasování: 5-0-0 

5. Žádosti: - Paní XXX žádá o vrácení přeplatku za stočné. Paní XXX bydlí od 1.6.2015 
v nájmu ve Velkém Meziříčí  
Usnesení č.5/9 RO: RO schvaluje vrácení přeplatku stočného. 
 Hlasování: 5-0-0 
- F. Zikmund žádá o možnost použít staré obrubníky z návsi v H. Borech při opravě 
cesty k Póĺovým, s tím že tyto obrubníky sám položí. 
Usnesení č.5a/9 RO: RO schvaluje použití starých obrubníků. 
 Hlasování: 5-0-0 
- F. Zikmund žádá o vybudování kanalizační vpusti na cestě k Pólovým, tak jak byla 
již dříve plánována. 
Usnesení č.5b/9 RO: RO schvaluje vybudování kanalizační vpusti na cestě k 
Pólovým 
 Hlasování: 5-0-0 



 Zápis ze 9. schůze Rady obce konané 1.7.2015 

 

6. Různé: Starosta informoval o problému, který vzniká v této době u některých 
nemovitostí v souvislosti s opravou místních komunikací. Chodníky, vjezdy. Obec 
nemá v této době finanční prostředky, aby mohla vybudovat zároveň i chodníky, ty 
bude postupně budovat v dalších letech, proto je na majitelích domů, jak si 
momentálně vjezd upraví. 
- Starosta informoval RO o výběrovém řízení na výrobu nábytku pro novou MŠ. 
Nabídku podaly 4 firmy. Nejlepší nabídka byla od pana Petra Viliše. 
 
 
 
 
Blanka Křížová       Josef Březka 
místostarostka obce      starosta obce 


